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Verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel 

29-08-2024 

 

1. Opening  

Dhr. Op ’t Hof (voorzitter) opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte 

welkom, inzonderheid mevr. Ferdau Dozeman als nieuwe vertegenwoordigster 

van Woonstede en de insprekers. De voorzitter richt nog een speciaal woord tot 

mevr. Van Bentum die na een moeilijke en verdrietige periode weer in ons 

midden is.   

 

2. Vaststelling van de agenda 

Er is een mail binnengekomen van de heer Ed van den Brink die aan agendapunt 

9 wordt toegevoegd. Over de facebookpagina zal bij agendapunt 5, actie 3 

gesproken worden. De agenda wordt verder conform het voorstel goedgekeurd 

en vastgesteld.  

                                                                              

3. Inspreekronde 

Er melden zich inmiddels 5 gasten die van de inspreekronde gebruik willen 

maken.  

1. De heer D(aniël) Goossens vraagt aandacht voor de snelheid op de 

Vierzinnen. Dit is een 30km-zone, maar er wordt vaak te hard gereden, 

meestal door dezelfde mensen. Het gaat dikwijls om ouders die hun kinderen 

naar school brengen. Onlangs vond al een klein ongeval plaats. Is hier door 

de Boa of politie wat aan te doen? Mieke geeft aan dat er binnenkort een 

enquête in het kader van een mobiliteitsonderzoek online komt waarop 

inwoners knelpunten of gevaarlijke situaties kunnen aangeven. Zij adviseert 

hiervan gebruik te maken en aan te geven waar hij tegen aanloopt.  

De Boa gaat actief aan de slag om ouders aan te spreken en speelt de vraag 

door aan de politie vanwege de snelheid. Dit is geen taak van de Boa. Actie 

1: Boa en politie. 

2. Mevr. C(orine) Paalvast verzoekt aandacht voor de hoek 

Vermeerlaan/Industrielaan. Vanaf de Vermeerlaan is de hoek vanwege de 

hoge begroeiing erg onoverzichtelijk, mede door de vaak daar geparkeerde 

auto’s. Is het mogelijk dat de parkeerplaatsen op de Industrielaan weggehaald 

worden? Actie 2: gemeente. 

Verder vraagt zij of de bomen die achter haar woning staan, gesnoeid kunnen 

worden. Ze worden erg hoog. Het advies luidt om dit via Reppido/ 

BuitenBeterapp te melden, dan kan de afdeling groenbeheer ernaar kijken. 

Tevens noemt zij het groenperk op de hoek Vermeerlaan/Industrielaan die er 

erg onverzorgd uitziet qua begroeiing. Kan daar wat aan gedaan worden om 

het aanzien te verbeteren? Mogen bewoners daar zelf mee aan de slag? Ook 
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hier luidt het advies om dit via Reppido/ BuitenBeterapp aan de afdeling 

groenbeheer voor te leggen.  

3. De heer H(enk) van de Hoef meldt dat er vaak auto’s op de Vlieterweg bij 

Boschzicht in de bocht geparkeerd staan waardoor de bocht erg 

onoverzichtelijk wordt. Dit is ook het geval op de Burg. Royaardslaan. Op 

beide plekken is weinig tot geen mogelijkheid tot uitwijken bij tegemoetkomend 

verkeer. Het college van B&W heeft een eerder besluit voor een 

parkeerverbod op grond van het advies van de bezwarencommissie 

ingetrokken. Op korte termijn komt hier geen actie op omdat de gemeente 

eerst de uitkomsten en adviezen van het mobiliteitsplan wil afwachten. 

Geadviseerd wordt om de enquête van het mobiliteitsonderzoek in te vullen. 

Actie 3: gemeente. 

4. De heer N(iels) de Vries brengt de Weideweg ter sprake en met name de 

kruising met het fietspad. Hier worden veel honden uitgelaten. Dit is midden in 

de woonwijk. Het is merkwaardig dat hier een uitlaatstrook voor honden is 

aangelegd, nota bene ook vlakbij een speelgelegenheid voor kinderen. Ook 

het groen in de wijk woekert flink. Mieke antwoordt dat dit vroeger inderdaad 

een uitlaatplaats voor honden was omdat dit de rand van de bebouwing was, 

en na de bouw van de nieuwe wijk is het onderhavige beleid niet aangepast. 

Dit gebeurt eenmaal per vijf jaar. Niet bekend is wanneer een herziening zal 

plaatsvinden. Bij een herziening zal de locatie worden meegenomen, waarna 

aanpassing van de uitlaatstrook wel of niet volgt. Actie 4: gemeente. 

5. Mevr. I(na) van Veldhuizen vraagt naar de mogelijkheid bij de Weideweg om 

een speelplek voor kleine kinderen met het liefst een bankje. Hoewel het Tiny 

Forest leuk is voor de kinderen, wordt er door de omgeving een speelplek voor 

kleine kinderen gemist. Er wonen veel jonge gezinnen met kinderen. Het zou 

een ideale ontmoetingsplek voor jonge gezinnen kunnen zijn en de sociale 

cohesie zeer bevorderen.  Mieke zal dit aan de betreffende gemeenteafdeling 

voorleggen. Actie 5: gemeente.  

 

4. Vaststelling van de presentielijst 

- Met kennisgeving afwezig:  Gerrie Methorst, Wim van der Veer, Dineke van 

Vreeswijk en politie. 

- Aanwezig namens de gemeente: Mieke Gardenier en Bert Rigterink (boa). 

 

5. Vaststelling verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel van 30-05-

2024. Zie bijlage 1.  

 

•  Redactionele  en/of inhoudelijke opmerkingen en vaststelling 

Geen op- of aanmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

•  Afwerken actiepunten 

- Actie 1. Is afgehandeld.  
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- Actie 2. Schoonmaak is taak van de gemeente. Onbekend is of er iets is 

ondernomen. De actie blijft staan. Actie 6: gemeente.  

- Actie 3. Besloten wordt om de Facebookpagina zo te laten als die is. Er moet bij 

verandering een nieuw account worden aangemaakt met daaraan gekoppeld een 

nieuw mailadres. Dit is te omslachtig. Iedereen kan zich hierin vinden. Afgehandeld.   

- Actie 4. Is afgehandeld.  

- Actie 5. Mevr. Ferdau Dozeman stelt zich voor en geeft een korte uitleg waar zij 

werkt en wat zij doet. Afgehandeld. 

- Actie 6. Is afgehandeld.   

- Actie 7. Is afgehandeld.   

- Actie 8. Woonstede heeft te kennen gegeven dat hieraan aandacht besteed wordt. 

Afgehandeld.   

-Actie 9. Is afgehandeld.  

 

6. Bespreekpunten:  

a. Woonstede 

Woonstede is gestart met renovatie van woningen aan het 

Doornboomspark en de Spechtlaan. Dit betreft isoleren. Ferdau geeft een 

korte uitleg over de inloop bij de maandelijkse spreekuren in de Breehoek. 

Het verzoek van de zijde van het Inwonersplatform is om ons regelmatig 

bij te praten of er nog animo is voor deze momenten en of er nog 

relevante vragen naar voren komen die voor ons als Inwonersplatform een 

toegevoegde waarde hebben.   

                                                                                                           

b. Politie 

Er wordt een mededeling gedaan over de inzetbaarheid van de politie.   

c. Boa 

Bert vraagt of we met elkaar de oudere medemensen willen stimuleren om 

naar een bijeenkomst te gaan in de Breehoek. Daar zal uitleg gegeven en  

tips gegeven worden in het kader van neppolitie. In de laatste tijd worden 

weer veel mensen lastiggevallen.   

 

7. Ontwikkelingen aangaande toekomst Inwonersplatform 

Geen opmerkingen. 

 

8. Wijkschouw-West van D.v. 7 september 2024 

a. Het voorstel van de route (bijlage II) wordt goedgekeurd. 
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b. Janny van Bentum, Henk Bos, Mieke Gardenier, Peter op ’t Hof, Aart den 

Braber en Aline van de Weert hopen mee te gaan. Politie, resp. Boa 

wordt gevraagd met de tocht mee te gaan.  

 

9.  Verslag met eerste gemeentereactie Wijkschouw-Oost van 6 juli 2024. Zie 

Bijlage III. 

• Tweede reactie gemeente: Geen opmerkingen. 

• Bespreking: 

- Stopplaats 5: Bij Zelder nog geen straatnaamborden geplaatst. 

Actie 7: gemeente.   

Gemeente heeft inmiddels gereageerd met een brief aan de 

bewoners naar aanleiding van een bezwaar van een 

buurtbewoner over het onderhoud van de wijk Akkerwinde (zie 

ook volgende punt).  

- Stopplaats 6: De Boslaan is van de gemeente, de bermen van  

Landgoed Scherpenzeel. 

- Stopplaats 7: De punten zijn uitgezet bij de verschillende 

afdelingen van de gemeente. Actie 8: gemeente. 

- Stopplaats 9: Aangaande de verwilderde tuinen in de Spechtland 

wordt gevraagd of de bewoners zelf ook actie ondernemen. Wordt 

er hulp geboden? Ja, dit is door de bewoners gedaan, maar zij 

werden zeer onheus bejegend. Actie 9: gemeente.  

• Bewonersbrief groenbeheer Akkerwinde. 

Brief ter informatie.   

• Mail van de heer Frank Tayler (Akkerwinde) 

Bedankbrief voor de snelle reactie van de gemeente aangaande de 

Akkerwinde. 

   •  Mail van de heer Ruud Klomp (Boslaan) 

De heer Klomp heeft geconstateerd dat de gaten in de fietsstraat Boslaan 

gevuld zijn, maar zag liever een blijvende oplossing vanwege het verkeer 

(onder andere vrachtwagens en tractoren) dat over de Boslaan rijdt. 

Geribbelde betonranden zou een oplossing zijn. Het probleem is dat de 

berm van het Landgoed Scherpenzeel is en betonranden maken de weg 

breder waardoor de snelheid toeneemt (zie boven: stopplaats 6). 

 •  Mail van de heer Gerard de Kruiff (Boslaan) 

De heer De Kruiif zond een foto met een vrachtwagen die over de 

fietsstraat reed. De Boa heeft het bedrijf gebeld en een en ander is 

doorgegeven aan de chauffeur. De voorzitter mailt dit laatste aan de heer 

De Kruiff. Actie 10: Op ’t Hof. 

• Mail van de heer Ed van den Brink 



5 
 

De heer Van den Brink vraagt aandacht voor het parkeren van werkbussen                                

en aanhangers op de Voorposten, het gedeelte tussen Marktstraat en de                                        

eerste haakse bocht. Het wordt voor fietsers onveilig en mocht er een                          

nieuwe school komen, dan dreigt een chaos te ontstaan.  

Het gaat inderdaad om een lastige situatie. De Boa spreekt de bestuurders 

van de geparkeerde bussen aan, maar krijgt wel commentaar. Het advies van 

Mieke luidt om een en ander aan te geven bij de enquête 

mobiliteitsonderzoek. Dit zal hem worden meegedeeld. Actie 11: Mieke.    

 

10.  Andere bespreekpunten 

  

• Voortgang schoolplein Korenmaat (Anita)  

 

In de zomer zijn er tijdelijke hekken geplaatst in afwachting van definitieve 

hekken om het plein en de groenzone goed te begrenzen. Het college heeft 

recent akkoord gegeven op het uitvoeren van geluidsmetingen. In overleg met 

de bewoners en de school wordt daaraan invulling gegeven. Afhankelijk van 

de resultaten van de metingen en het geluidsonderzoek, kunnen we mogelijk 

het schoolplein omvormen naar een openbare speelplek. Dat is nu nog niet 

zo. Verder ligt het bij de afdeling ‘Leefomgeving’. De adviseur houdt hierover 

rechtstreeks contact met omwonenden en schooldirectie.  

   

    • Flowers Only; het plaatsen van planten op de stoep (Els) 

 

Er wordt aan een nieuw reclamebeleid gewerkt en bij de afgifte zal een en 

ander duidelijk worden aangegeven. Alle ontheffingen worden nagekeken en 

dan wordt het vergunningenbeleid weer actief. Er zal dan gehandhaafd 

worden. 

• Het beleid voor grofvuil is dat je een ontheffing moet aanvragen en dient te 

betalen als deze op de openbare weg wordt geplaatst. Er wordt op gewezen 

dat er soms meer dan het aangegeven maximum staat en ook wel in een 

groen plantsoen. Dit is niet toegestaan. Het dient één dag van tevoren op de 

juiste plaats gezet te worden en mag de maximumhoeveelheid niet 

overschrijden.   

• De borden bij de scouting en het zwembad moeten aangepast worden. Actie 

12 gemeente.  

 

11. Rondvraag 

- Marga heeft de voorzitter te kennen gegeven dat zij haar deelname aan het 

Inwonersplatform wil beëindigen. Zij neemt afscheid en wenst geen bloemetjes. 

De voorzitter bedankt haar voor haar inbreng en zegt dat hij de gebruikelijke 

attentie (geen bloemen!) bij haar thuis hoopt te overhandigen. Actie 13: Op ’t 

Hof. 
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12.  Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt eenieder voor zijn of haar inbreng. 

 

Nota bene: datum volgende vergadering D.v.: do 28-11-2024 

 

 

Actielijst (29-8-2024) 

1. Boa en politie: aanspreken ouders en controle politie snelheid Vierzinnen 

2. Gemeente: nader onderzoek parkeerplaatsen Industrielaan 

3. Boa: handhaven parkeren bocht Vlieterweg 

4. Gemeente: toezegging bij herziening uitlaatplaatsen voor honden (Weideweg) 

5. Gemeente: verzoek om speelplek met bankje (Weideweg) 

6. Gemeente: nagaan of de gft-bakken Groot Wallenburgh geleegd worden 

7. Gemeente: straatnaamborden bij Zelder plaatsen 

8. Gemeente: stand van zaken klachten van de heer Van Engelen 

(Doornboomspark)  

9. Gemeente: stand van zaken tuinen Spechtlaan 21 en 22 

10. Op ’t Hof: bericht aan de heer De Kruiff 

11. Mieke: bericht aan de heer Van den Brink 

12. Gemeente: borden bij scouting en zwembad 

13. Op ’t Hof: bezoeken Marga Lans met attentie 


